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Veksthuset – hva nå? 
 
Hvor	står	veksthusprosjektet	nå?	

• Vedlagte notat (Veksthuset, oppsummering av ferdig forprosjekt) gir en oversikt over 
prosjektets status og inneholder en oversikt over alle uavklarte punkter. Notatet skulle 
vært behandlet i UiOs styrings- og koordineringsgruppe 15. september 2020, i forkant av 
møte i Prosjektrådet. KD sendte aldri invitasjon, og notatet har derfor ikke blitt behandlet 
verken i UiOs styrings- og koordineringsgruppe, Statsbygg eller KD. 

• I statsbudsjettet for 2021 var Veksthusprosjektet oppført som «Ferdig prosjektert 
byggeprosjekt» med en kostnadsramme på 807 mill. kroner (Covid-justert, prisnivå pr. 
01.07.2019 og inkl. Statsbyggs påløpte kostnader på 84 mill. kroner). 

• I statsbudsjettet for 2022 er Veksthusprosjektet tatt ut. 
• Estimert kostnad for utstillingsprosjektet: 89 mill. kroner inkl. mva. og 15% 

usikkerhetsavsetning.  
• Veksthuset står som nr. 2 i UiOs langtidsplan for eiendommer 2021-2035 som ble vedtatt 

i Universitetsstyret juni 2021. 

Veien	videre?	

Museumsledelsen ønsker med denne saken og orientere styret om hvor veksthussaken står i 
dag og diskutere mulige veier framover for å kunne realisere Veksthuset. 

• Hvordan komme på statsbudsjettet igjen? 
• Finnes det alternative finansieringskilder (Oslo kommune, kommuner i Osloregionen, 

næringsliv, andre?). Finansiering av Universeum i Gøteborg kan være et eksempel. 
• Hvordan kan vi finansiere utstillingsprosjektet? 
• Hvordan finansiere av driften (estimert 8 stillinger på NHM)? 
• Hvordan skal prosjektet bemannes fremover fra NHM og EA? 

 

Vedtaksforslag: Styret tar orienteringen om veksthussaken til orientering og har følgende 
innspill til videre prosess:  


